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Τι ζητά ο ΣΑΤΕ για τους διαγωνισµούς 
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Στα προβλήµατα που απαντώνται κατά τις διαγωνιστικές διαδικασίες στην άσκηση 
της εργοληπτικής επιχειρηµατικότητας αναφέρθηκε ο πρόεδρος του ΣΑΤΕ, 
Ζαχαρίας Αθουσάκης, στο πλαίσιο των Συνελεύσεων των Περιφερειακών Γραφείων 
στη Θεσσαλία, ∆υτική Μακεδονία και Κεντρική Μακεδονία, επισηµαίνοντας πως οι 
Αναθέτουσες Αρχές και οι Εργολήπτες προσπαθούν να αντιληφθούν και να 
ενσωµατώσουν στις πρακτικές τους τις προβλέψεις του νέου νόµου - που 
οπωσδήποτε κινείται προς τη σωστή κατεύθυνση. 

Όπως τονίστηκε από τον πρόεδρο, υπάρχουν ζητήµατα που χρήζουν περαιτέρω 
αποσαφηνίσεων όπως το πώς χαρακτηρίζεται µία προσφορά ως Ασυνήθιστα 
Χαµηλή και πώς αντιµετωπίζεται από τις Αναθέτουσες Αρχές, πώς ελέγχονται τα 
δικαιολογητικά συµµετοχής των εταιρειών, όταν αυτά δεν έχουν ήδη ελεγχθεί από 
την αρµόδια υπηρεσία της Γενικής Γραµµατείας Υποδοµών τη ∆ιεύθυνση 15 
/ΜΕΕΠ, η οποία και απονέµει τα εργοληπτικά πτυχία, τη δυνατότητα στις 
αναθέτουσες αρχές να περιλαµβάνουν ειδικά προσόντα των προσκαλούµενων για 
προσφορά, δυνατότητα που ενδέχεται να οδηγήσει σε συναλλαγή µεταξύ 
ορισµένων υπηρεσιών και αναδόχων κ.ο.κ. 

 




